
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

 FINANŠU KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
 

2024. gada 19. augustā                                                                                   Nr. 8 

 

Sēde sasaukta plkst. 09:00 

Sēdi atklāj plkst. 09:05 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV - 4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par nedzīvojamās telpas garāža-atpūtas bloks Liepu ielā 1B, Balvos, Balvu novadā 

nomas maksas noteikšanu, nomas līguma projekta un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

2. Par neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu. 

3. Par zemes starpgabala “Mežgaļi”, Vīksnas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu. 

4. Par nekustamā īpašuma 9.Ezermalas līnija 112, Balvos, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

5. Par nekustamā īpašuma “Mazlāči”, Rugāju pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

pirkuma līguma slēgšanu. 

6. Par projekta "Vides pieejamības veicināšana Balvu novada Nodarbinātības valsts 

aģentūras filiālē" līdzfinansējuma nodrošināšanu. 

7. Par Rugāju vidusskolas direktora funkciju deleģēšanu. 

8. Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību izveidošanu. 

9. Par Viļakas pirmsskolas izglītības iestādes “Namiņš” Medņevas pirmsskolas izglītības 

grupas slēgšanu. 
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10. Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.9 Tirgus ielā 1A, Balvos, Balvu novadā 

nodošanu atsavināšanai. 

11. Par Balvu novada attīstības programmas 2022.-2027.gadam Rīcības un investīciju 

plāna aktualizāciju. 

12. Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 481”, Balvu pagastā, Balvu novadā izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

13. Par saistošo noteikumu Nr.__/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2024.gada 

25.janvāra saistošajos noteikumos Nr.1/2024 „Par Balvu novada pašvaldības 

2024.gada budžetu” pieņemšanu. 

  

Papildus darba kārtībā: 

14. Par pašvaldības dalību atklātā projektu konkursā Specifiskā atbalsta mērķa 6.1.1.3. 

"Atbalsts uzņēmējdarbībai nepieciešamās publiskās infrastruktūras attīstībai, veicinot 

pāreju uz klimatneitrālu ekonomiku" pirmās projektu iesniegumu atlases kārtas 

ietvaros. 

 

Sēdi vada – Sergejs Maksimovs 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: Aigars Pušpurs, Sandra Kindzule, Jānis Vancāns, Marija Duļbinska, Egons 

Salmanis, Jānis Trupovnieks, Iveta Arelkeviča, Anita Kokoreviča, Ruta Cibule, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska 

 

Ieinteresētās personas: 

Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Arta Ķerģe, Attīstības plānošanas 

nodaļas projektu vadītāja Arvita Voiciša, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības 

nodaļas galvenā ekonomiste Sandra Būdniece, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības 

nodaļas vadītāja Olga Siņica, Balvu novada Centrālās pārvaldes Izpilddirektore Daina Tutiņa, 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) Attīstības 

plānošanas nodaļas teritorijas plānotāja Agate Vanaga, Balvu novada Būvvaldes vadītāja Anita 

Avotiņa, Rugāju apvienības pārvaldes vadītāja Arnita Kļaviņa, Balvu Profesionālās un 

vispārizglītojošās vidusskolas direktore Biruta Vizule, Iepirkumu nodaļas vadītāja Dace Dzērve, 

Balvu novada Izglītības pārvaldes ekonomiste Ieva Sīle, Komunikācijas un informācijas 

tehnoloģiju nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, Juridiskās nodaļas Juriskonsults Iveta Kokoreviča, 

Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Jana Krilova, Komunikācijas un 

informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītāja vietnieks Kristiāns Bokta, Balvu Valsts ģimnāzijas 

direktore Kristīne Lele, Kancelejas un personāla nodaļas klientu apkalpošanas speciāliste Linda 

Igaune, galvenā grāmatvede Tamāra Locāne, Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja Gunta 

Raibekaze, Viļakas pilsētas saimniecības vadītāja Terēzija Babāne, P/a "SAN - TEX" pašvaldības 

aģentūras direktors Egons Strumpe, Viļakas pirmsskolas izglītības iestāde "Namiņš" vadītāja Lilita 

Šnepere, Viļakas apvienības pārvaldes vadītājs Oļegs Kesks  

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi:  Imants Slišāns, Jānis Auziņš- personīgu iemeslu dēļ, Sandra Kapteine -atrodas 

atvaļinājumā 

https://us06web.zoom.us/
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Balsojums par papildus darba kārtību: 

 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: Apstiprināt papildus darba kārtību  

 

Balsojums par darba kārtību kopumā: 

 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: Apstiprināt darba kārtību kopumā 

 Sāk darba kārtības jautājumu izskatīšanu. 

 

1.§ 

Par nedzīvojamās telpas garāža-atpūtas bloks Liepu ielā 1B, Balvos, Balvu novadā nomas 

maksas noteikšanu, nomas līguma projekta un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nedzīvojamās telpas garāža-atpūtas 

bloks Liepu ielā 1B, Balvos, Balvu novadā nomas maksas 

noteikšanu, nomas līguma projekta un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu" 
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2.§ 

Par neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par neapbūvētu zemes vienību 

iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu" 

 

3.§ 

Par zemes starpgabala “Mežgaļi”, Vīksnas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par zemes starpgabala “Mežgaļi”, 

Vīksnas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu" 

 

4.§ 

Par nekustamā īpašuma 9.Ezermalas līnija 112, Balvos, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma 9.Ezermalas 

līnija 112, Balvos, Balvu novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu un 

pirkuma līguma slēgšanu" 

 

5.§ 

Par nekustamā īpašuma “Mazlāči”, Rugāju pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “Mazlāči”, 

Rugāju pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un pirkuma līguma 

slēgšanu" 

 

6.§ 

Par projekta "Vides pieejamības veicināšana Balvu novada Nodarbinātības valsts 

aģentūras filiālē" līdzfinansējuma nodrošināšanu 

 

Ziņo Arvita Voiciša: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Sīkāk paskaidro par šī 

projekta iespējām, kritērijiem, prasībām, saņemto atbildi no Labklājības 

ministrijas, kopējām izmaksām, iepirkumu, nepieciešamo finansējumu 

no pašvaldības budžeta. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, vai tīklu daļa ies kā līdzfinansējums projektā un kas tieši paredzēts 

šī projekta ietvaros. 

Izsaka viedokli Arvita 

Voiciša: 

Atbild un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Jautā, cik daudz klientu, kas izmantotu šo iespēju. Skaidro tieši par 

lietderību, vai tiešām šis pakalpojums nepieciešams. 
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Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka lielākais ieguvums būtu, ka varēs sakārtot šo laukumu šī 

projekta ietvaros. 

Izsaka viedokli Arvita 

Voiciša: 

Sīkāk paskaidro, ka netika izvirzīts kritērijs uzskaitīt cilvēku skaitu un 

skaidro par veicamajiem un paredzētajiem darbiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro, ka būtu jāapzinās reāls cilvēku skaits, kas izmantotu šo 

pakalpojumu. Kas ir tāds otrajā stāvā, kas nevarētu atrasties pirmajā 

stāvā. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro par iespējām 1.stāvā. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Jautā, vai ir iespēja realizēt šī projekta daļu tieši Sociālajā pārvaldē. 

Izsaka viedokli Arvita 

Voiciša: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka jautājums bija par Raiņa ielas 52 otro stāvu, nevis par NVA 

otro stāvu. 

Izsaka viedokli Arvita 

Voiciša: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par iestādes pakalpojumu snoegšanu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka nav pret to, ka jāsakārto šī teritorija, bet vēlētos saņemt vairāk 

informācijas. 

Izsaka viedokli Arvita 

Voiciša: 

Sīkāk paskaidro par finansējuma tāmi. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro, lai varētu šajā projektā piedalīties ir jāsasniedz attiecīgie 

kritēriji un rādītāji. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā par naudas plūsmu sadalījumu pa gadiem. 

Izsaka viedokli Arvita 

Voiciša: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Marija 

Duļbinska: 

Jautā par Sociālās pārvaldes ēkas iekļaušanu šajā projektā un projekta 

mērķi. 

Izsaka viedokli Arvita 

Voiciša: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro par projektu un tā mērķi. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par PVN un projekta līdzfinansējumu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Piedalās debatēs par šo jautājumu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aigars Pušpurs, 

Egons Salmanis, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  2 (Aija Mežale, Svetlana Pavlovska) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par projekta "Vides pieejamības 

veicināšana Balvu novada Nodarbinātības valsts aģentūras filiālē" 

līdzfinansējuma nodrošināšanu" 

 

7.§ 

Par Rugāju vidusskolas direktora funkciju deleģēšanu 

 

Ziņo Ilona Blūma: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  
1 (Iveta Arelkeviča - atbilstoši likuma „Par interešu konflikta 

novēršanu valsts amatpersonu darbībā” 11.panta pirmajai daļa) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par Rugāju vidusskolas direktora 

funkciju deleģēšanu" 
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8.§ 

Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību izveidošanu 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Sīkāk skaidro par Valsts 

kancelejas atzinumu, noformulēto stratēģisko mērķi. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību 

izveidošanu" 

 

9.§ 

Par Viļakas pirmsskolas izglītības iestādes “Namiņš” Medņevas pirmsskolas izglītības 

grupas slēgšanu 

 

Ziņo Inese Circene: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Skaidro par šī lēmuma 

nepieciešamību, par saņemto vadītājas iesniegumu, reālo situāciju, par 

notikušo vecāku sapulci, kuru bērni vēlas apmeklēt Medņevas 

pirmsskolas izglītības grupu, bērnu skaitu, 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro, ka šis jautājums tika izskatīts arī Izglītības, kultūras un 

sporta jautājumu komitejas sēdē, notikušo vecāku sapulci. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis 

Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  
4 (Marija Duļbinska, Sandra Kindzule, Svetlana Pavlovska, Jānis 

Trupovnieks) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 
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Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par Viļakas pirmsskolas izglītības 

iestādes “Namiņš” Medņevas pirmsskolas izglītības grupas 

slēgšanu" 

 

10.§ 

Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.9 Tirgus ielā 1A, Balvos, Balvu novadā nodošanu 

atsavināšanai 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.9 

Tirgus ielā 1A, Balvos, Balvu novadā nodošanu atsavināšanai" 

 

11.§ 

Par Balvu novada attīstības programmas 2022.-2027.gadam Rīcības un investīciju plāna 

aktualizāciju 

 

Ziņo Aleksandrs 

Sņegovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par Balvu novada attīstības 

programmas 2022.-2027.gadam Rīcības un investīciju plāna 

aktualizāciju" 
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Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

12.§ 

Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 481”, Balvu pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, ka lēmums vēl nav apstiprināts, bet cilvēks jau ir samaksājis. 

Izsaka viedokli Arta 

Ķerģe: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 

481”, Balvu pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu 

un pirkuma līguma slēgšanu" 

 

13.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.__/2024 “Grozījumi Balvu novada domes 2024.gada 25.janvāra 

saistošajos noteikumos Nr.1/2024 „Par Balvu novada pašvaldības 2024.gada budžetu” 

pieņemšanu 

 

Ziņo Sandra Būdniece: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par grozījumiem izdevumos - kā saprast tos grozījumus, kur ir 

iezīmēti grozījumi, bet pretī ir 0? 

Izsaka viedokli Sandra 

Būdniece: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro, ka tas ir uz iestāžu iesniegumu 

pamata, ka pārlikts no viena koda uz otru. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par izglītības iestāžu 15 eiro mācību līdzekļu iegādei, par ko tika 

runāts iepriekš, vai tas jau ir iekļauts iekšā? 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Skaidro, ka šobrīd tasnav iekļauts, ka uz 05.09. būs precīzs skolēnu 

skaits, tad arī šī summa tiks iekļauta budžeta grozījumos. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā par iestāžu pieprasījumiem, konkrēti interesē Kuprava. 
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Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro - siltumtrases siltināšana, 2 

kabinetu remonts, sanitārā mezgla remonts. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka pēc tā, kas uzrakstīts, īsti nesaprot to, vai šeit ir iekļauts iekšā 

bibliotēkas pārnešana no 2.stāva uz 1.stāvu. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Skaidro, ka precīzu komentāru par šo nebija. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro, ka tas ietver sevī šo. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka iestāžu pieprasījumi netiek iekļauti šobrīd iekšā. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā, tad mēs par to šobrīd nelemsim. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka šobrīd ir iekļauts tas, kas ir šajos grozījumos, bet par ko tad 

būtu jālemj ir tas, ka saņemts Balvu apvienības vadītāja iesniegums, kurā 

tiek lūgts Kupravas vajadzībām, kas šobrīd nav iekļauts un ir jāvienojas, 

kādā secībā varētu apmierināt šīs vajadzības. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. Komitejas loceklis Jānis Vancāns atstāj komitejas sēdi. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka lūdz atbalstīt to, kas attiecas uz telpu remontiem un sīkāk 

paskaidro. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka zāles remonts arī nepieciešams, jo tas ir nepieciešams 

iedzīvotājiem. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sīkāk paskaidro par nepieciešamo finansējumu Kupravas vajadzību 

apmierināšanai. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka šobrīd rodas sajūta, ka Kuprava ir prioritāte Nr.1, vai tiešām 

šie ir tikai vienīgie pieprasījumi, vai bija kāds lūgums sniegt savus 

pieprasījumus. Uzskata, ka šādu nepieciešamību ir ļoti daudz un tad ir 

jāizlemj vai spriežam par visām iestādēm kopumā, vai tad tikai par kaut 

kādām ārkārtas situācijām. Skaidro par finansējumu, kas paliek kā 

nesadalītā starpība starp ieņēmumiem un izdevumiem, ka jāatcerās arī to, 

ka būs nepieciešams liels finansējums arī sociālajiem pabalstiem, līdz ar 

to aicinājums būtu skatīties pašu nepieciešamāko. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sikāk skaidro. Lūdz līdz domes sēdei precizēt, kas ir tas primārais, kas 

nepieciešams, ka jāsaprot skaidri, kāpēc tas ir nepieciešams. Lūgt 

siltumtrases remontam sagatavot jau tagad, bet par pārējām lietām tad 

lemt pēc tam. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro, ka arī PII "Pīlādzītis" ir iesniegts iesniegums par 

nepieciešamajām vajadzībām. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka iestādēm varbūt ir nepieciešams lūgt iesniegt pašas 

nepieciešamākās vajadzības, ko vajadzētu iestādēm. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka vienojamies šobrīd, ka iekļaujam Kupravas siltumtrases 

remontam nepieciešamo finansējumu un pērējās nepieciešamības tad 

pārskatīt.  
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Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka uztur to, kas attiecas uz bibliotēkas pakalpojumu centru, jo 

šobrīd šie formulējumi ir nekorekti un nesaprotami, ka nepieciešams 

salabot tā, lai būtu saprotams, ka ir nepieciešams bibliotēku pārcelt no 

2.stāva uz 1.stāvu un lūdz šo finansējumu paredzēt šajos grozījumos. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro par avārijas situācijām. 

Izsaka viedokli Aigars 

Pušpurs: 

Skaidro ka Balvu profesionālās un vispārizglītojošās vidusskolas sporta 

zāles remontam arī nepieciešams paredzēt finansējumu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka šobrīd neviens no šiem pieprasījumiem nav iekļauts, vai 

esaqm gatavi šo skatīt pie šiem grozījumiem, vai šobrīd šo neizskatam. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, vai tā ir vienīgā aktivitāte, kas ir nepieciešams. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. Komitejas loceklis Egons 

Salmanis atstāj komitejas sēdi. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Aicina šobrīd šos grozījumus virzīt bez iekļautajiem priekšlikumiem un 

atstāt kā ir šobrīd. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro par apvienību izveidi kopumā. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Jānis Trupovnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par saistošo noteikumu Nr.__/2024 

“Grozījumi Balvu novada domes 2024.gada 25.janvāra saistošajos 

noteikumos Nr.1/2024 „Par Balvu novada pašvaldības 2024.gada 

budžetu” pieņemšanu." 

 

14.§ 

Par pašvaldības dalību atklātā projektu konkursā Specifiskā atbalsta mērķa 6.1.1.3. 

"Atbalsts uzņēmējdarbībai nepieciešamās publiskās infrastruktūras attīstībai, veicinot 

pāreju uz klimatneitrālu ekonomiku" pirmās projektu iesniegumu atlases kārtas ietvaros 

 

Ziņo Arvita Voiciša: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumus. 

Izsaka viedokli Arvita 

Voiciša: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Jānis Trupovnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par pašvaldības dalību atklātā projektu 

konkursā Specifiskā atbalsta mērķa 6.1.1.3. "Atbalsts 

uzņēmējdarbībai nepieciešamās publiskās infrastruktūras attīstībai, 

veicinot pāreju uz klimatneitrālu ekonomiku" pirmās projektu 

iesniegumu atlases kārtas ietvaros" 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 10:53 

 

Sēdi vadīja 

Komitejas sēdes vadītājs                                                                                     Sergejs Maksimovs 

 

 

Sēdi protokolēja –  

personāla speciāliste                                            Jūlija Korlaša 
 

 

 


